

## SAINT HONORE



### Coloseo Flower

No question about it, the Coloseo model goes well with all styles and SAINT HONORE plays this trump card subtly by trimming the beauty with poetic notes. The new Coloseo "Flower" asserts its personality - a touch of glamour, a slight trend towards sober - and celebrates the original marriage of the restrained steel and diamonds and fantastic colourful flowers and dials. Here time is synonymous with creativity and poetry. This already sought-after model exudes a certain class: particularly successful lines combined with purely watchmaking details like the crown's black onyx cabochon. New highly-polished, varnished leather straps harmonise with the dials (or dial colours), adding a glamorous note to this new collection. Coloseo "Flower" is made to please, to seduce women and could be the ideal gift.

|                |  |
|----------------|--|
| Movement       | Quartz   |
| Functions      | Hours, minutes, seconds and date   |
| Case           | 18 K gold plated stainless steel, 39 mm,<br>Set with 17 diamonds (0.10 ct)<br>Crown is topped with black onyx<br>Water resistant to 30 m |
| Dial           | "Flower" dial<br>8 diamond hourmarkers (0.05 ct)   |
| Bracelet/Strap | Varnished brown leather strap with folding clasp   |

## SAINT HONORE



### Coloseo Flower

A n'en point douter, le modèle Coloseo supporte tous les styles et SAINT HONORE joue subtilement de cet atout en habillant la belle de notes poétiques. Affirmant sa personnalité, un brin glamour, un brin tendance sage, la nouvelle Coloseo « Flower » célèbre le mariage original entre la sobriété de l'acier et des diamants et la fantaisie des fleurs et cadrons de couleurs. Ici le temps est synonyme de créativité, de poésie... Une classe certaine se dégage de ce modèle déjà très convoité : lignes particulièrement réussies associées à des détails purement horlogers comme le cabochon de la couronne en onyx noir. En harmonie avec les cadrons (ou couleurs de cadrons), de nouveaux bracelets cuirs vernis « très brillants » apportent une note glamour à cette nouvelle collection. Coloseo « Flower » est faite pour plaire, pour séduire les femmes et pourra être le cadeau idéal.

|           |  |
|-----------|--|
| Mouvement | Quartz   |
| Fonctions | Heure, minute, seconde et date   |
| Boîtier   | Acier, plaqué or jaune 18 K, 39 mm<br>Sertie de 17 diamants (0.10 ct)<br>Couronne surmontée d'un onyx noir<br>Étanche à 30 m |
| Cadran    | Cadran motifs « fleurs »<br>8 index diamants (0.05 ct)   |
| Bracelet  | Bracelet cuir marron vernis sur boucle déployante  |